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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2021. augusztus 30. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2021/2 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 Kovács Andrásné tag 

 
 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Határozatképesek vagyunk, a három fős 
tagságból jelen van kettő fő. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat. Kérdezlek téged, Marika, 
hogy van-e más napirendi pontra javaslatod?  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nincs, köszönöm.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Nekem lenne, ezt az utas pályázatot mindenképpen tárgyalni kellene.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezem az előterjesztőket, hogy van-e valami kiegészíteni való?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen a VP-s pályázatnak az utas részét azt szeretnénk beadni, most a 
mai nap a határidő. Ha a határozatot meghozzuk akkor az Erika csinálni. Föl van minden töltve, csak 
ezt mellékelni kell még.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor ez az ötödik napirendi pont.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Illetve nem tudom, beszélgessünk-e a Pusztabíró házának a bérbe 
adásáról, kell egy szerződés. Beszélgettem azóta több soron is a Zsótér Ibolyával. Én még mindig 
tanácstalan vagyok, hogy hogy szóljon ez a szerződés.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor a hatodik napirendi pont a Pusztabíró ház. Aki így elfogadja a napirendi 
pontok tárgyalását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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12/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
2.) Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
3.) Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatás 

saját forrás vállalása 
4.) A víziközművek 2022-2036 közötti időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervének elfogadása 
5.) Pályázat benyújtása és saját forrás vállalása a Külterületi helyi közutak fejlesztése (kódszáma: 

VP6-7.2.1.1-21) pályázati felhívásra 
6.) Pusztabíró Háza bérbeadása 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről 
szóló 2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, ami még az idén nem volt, rendelet-alkotás az 
önkormányzat gazdálkodásáról, illetve annak módosításáról. Kiegészítés nincs? Én tisztáztam, ami 
nekem volt kérdésem. Marika? 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nézegettem és itt a Startmunka programnak a bevételét meg a 
kiadását nem tudtam egyeztetni, hogy működik.  
 
Máté Gábor polgármester: A bevételek és a kiadások nem egyszerre történnek. Nem is egyezhet, 
mert az egyik, ami realizálódott kiadás a másik pedig a realizálódott bevételek és ezek nem egy 
átmenő dolgok.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem lett volna kérdésem, de elmentem a Palihoz meg a Henihez, úgyhogy 
én tisztáztam az én ügyeimet.  
 
Máté Gábor polgármester: Az mi volt?  
 
Sági Mihály elnök: Az, hogy az iparűzési adó jelen pillanatban 29 000 000 lesz a bevétele az 
önkormányzatnak. Mondja a Pali is meg a Heni is együtt, hogy ez tervezett, mert még nem folyt be, 
aminek be kellett volna folyni, mert szeptemberig kell befizetni, de már a tervezetet hozzá kellett 
adni, így a kettő összeg ekkora, de ez majd módosul. A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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13/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, rendelet-alkotás a szociális ellátásról szóló rendeletről. 
Kiegészítés?  
 
Máté Gábor polgármester: Ennyi, ami benne van, meg tudjuk ismételni a tavalyi rendszert.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdezni szeretném a jegyző urat, hogy ebben a határozatban majd elfogadjuk 
az őszi 13 500 Ft-ot is?  
 
Máté Gábor polgármester: Nem. Ez csak ez előirányzás.  
 
Sági Mihály elnök: Rendben. A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
14/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a helyi szociális 
ellátásokról szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag 
vásárláshoz kapcsolódó támogatás saját forrás vállalása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, szociális célú tüzelőanyag.  
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Máté Gábor polgármester: Az idén egyeztettünk, szerettük volna elkerülni a lágy lombos frissen 
vágott tűzifának nem nevezhető fát. Érdeklődtem nálatok is, hogy szén vagy fa irányába menjünk. 
Az volt az én elképzelésem, hogy a lágy lombost mindenképpen kerüljük ki, mert nagyon nagy 
költségekkel, nagyon nagy munkaerő igényekkel jár a 100 m3-nyi anyagnak az ideszállítása, 
darabolása. Ahhoz képest, hogy milyen minőségű árut kaptunk az utóbbi időben. Mivel a Vízhányó 
Laci megígérte nekünk, hogy kemény lombos tűzifát tud produkálni, ezért úgy döntöttünk, hogy 
akkor emellett maradunk. A szénnek egyetlen előnye van, hogy a humán erőforrása sokkal kevesebb. 
Időben és szervezhetőségben sokkal egyszerűbb. Mivel a lakosság jelentős része nem nagyon 
barátkozott meg a szénnel ezért aztán emellett foglaltunk állást.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
15/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 

támogatás saját forrás vállalása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatás saját forrás vállalását a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: A víziközművek 2022-2036 közötti időszakra vonatkozó Gördülő 
Fejlesztési Tervének elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont. Foglalkoznunk kell vele, tölteni az időt, amikor úgyis 
úgy csinálják amire lesz pénz, meg egyáltalán mi lesz az Alföldvíz sorsa. Ennek ellenére azt tudom 
mondani, hogy elfogadásra javasoljuk.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Emlékszünk, hogy tavaly azért idejött egy úriember az Alföldvíztől, 
készséggel állnak ők rendelkezésre. Én azt látom, hogy ők csinálnak valamit, egyszer csak benyújtják 
a számlát és fizessünk. Volt már erre is példa.  
 
Máté Gábor polgármester: Volt, de nem fizetünk, ha nem jelentik be előre, ha nem megyek oda 
és nem látom, hogy ezt a munkát csinálták. Mondtam nekik, hogy nem fizetünk, ha nem jelentik be 
előre a munkát, hogy oda tudja menni megnézni.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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16/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: A víziközművek 2022-2036 közötti időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervének 

elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a víziközművek 
2022-2036 közötti időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervét a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Pályázat benyújtása és saját forrás vállalása a Külterületi helyi közutak 
fejlesztése (kódszáma: VP6-7.2.1.1-21) pályázati felhívásra 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, tiétek a szó.  
 
Máté Gábor polgármester: Egy határozatot kell hoznunk, hogy ebben a pályázatban részt veszünk. 
Ez 15%-os önerőt jelent. Most én pontosan nem tudom ez mennyi.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Én sem tudom mennyi, mert délelőtt még várta Erika a pontos összeget.  
 
Máté Gábor polgármester: Lényeg az, hogy ez olyan összeg, amit az önkormányzati költségvetés 
elbír. Olyan 15 000 000 maradt a rendszerbe, hogy ne bonyolítsuk a pályázatot. Kicsi az esély arra, 
hogy nyerünk. Túl nagy befektetett energiát sem részéről, sem pedig magunk részéről nem akartunk 
beletenni. Ezért egy visszafogottabb dologba mentünk bele. Be volt tervezve, hogy az Arborétum 
felé vezető utat leaszfaltozzuk, esetleg még tovább menjünk. Ez egy olyan 30 000 000 forintos 
történet lett volna. Közel se lehet ebbe belemenni, mert 5% az önerő. Akkor úgy terveztük be, hogy 
3-4 00 000-ig el tudunk menni önerőbe. 60 000 000 az, ami elérhető, de annyira bonyolult a 
rendszer ahhoz, hogy aszfaltos utat építsünk, hogy ezt aztán elvetettük. Nem tudtak egyrészt 
megfelelő információt sem adni a pályázathoz. Így abban maradtunk, hogy az ópusztaszeri út és a 
munkástelepi útnak a padkázását. Egyrészt a leszedését föltöltését, mert van, ahol szedni kell. Az 
utaknak a réstömítését azzal a módszerrel, amivel itt a belterületi volt. Szerintem tökéletes, nagyon 
jó. Megcsinálták a külterületi úton is, de ott csak beöntéssel, ott nem marták ki a repedést. 
Külterületen is ezt akarnánk ebből az összegből. Annyi előnye meglett ennek, hogy föl tudták mérni 
mennyi az a réstömítés mennyiségileg. A Kovács Krisztián, akivel együttműködtünk, ő fölmérte a 
padkázásnak a költségeit, a mennyiségeket és a réstömítést is meg a festéseket. Ezeket oldanánk 
meg. A munkástelepi utat nem festenénk mert, az nem olyan széles, annak nincs értelme. A 
közutasokkal egyeztetve ők határozottan mondták, hogy ők nem javasolják, hogy vissza építsük az 
útszéli karókat, túl sok a mezőgazdasági jármű és rendszeresen letarolják  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Miből áll az a padkázás?  
 
Máté Gábor polgármester: Leszedi a felgyülemlett földet és stabilizálás is lesz. 
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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17/2021.(VIII.30.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása és saját forrás vállalása a Külterületi helyi közutak fejlesztése 

(kódszáma: VP6-7.2.1.1-21) pályázati felhívásra 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a pályázat 
benyújtását és saját forrás vállalását a Külterületi helyi közutak fejlesztése (kódszáma: VP6-7.2.1.1-
21) pályázati felhívásra a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Pusztabíró Háza bérbeadása 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont Zsótér Ibolya. 
 
Máté Gábor polgármester: Ott vagyunk most, hogy nem mondtunk ellene a dolognak. Ibolya a 
vállalkozását akarja valamilyen formában kiváltani ennek céljából. Nem tudjuk, hogy ez hol tart. Az 
Ibolyát ki közvetítették közmunka keretében hozzánk, mondtam neki, hogy vegyen részt a 
közmunkaprogramban és az lesz a feladata, hogy a Pusztabíróházát tartsa rendben. Amikor a 
vállalkozása meglesz és a szerződést össze tudjuk állítani, onnantól kezdve a közmunkaprogramban 
már úgysem vehet részt akkor kiengedjük ebből a rendszerből. Itt tartunk a stratégiai részében.  
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: A júniusi testületi ülésen felvetődött ennek az igénye, hogy adjuk bérbe, 
de akkor a testület csak azt fogalmazta meg hogy kerüljön kidolgozásra egy bérleti szerződés 
tervezet. Körülbelül háromszor ültem le eddig a Zsótér Ibolyával átbeszélgetni ezeket a dolgokat. 
Nyilván látszik rajta a lelkesedés, ami viszont írásban ebből megmutatkozik egy kicsit kevés. Ami 
nekem a szerződéshez kellene az, hogy határozatlan időre lenne bérbe adva, kérünk-e bérleti díjat, 
ki milyen karbantartási és egyéb munkálatokat vállal be, ezt hogyan fogalmazzam meg, ha esetleg 
az Ibolya beletolja a rengeteg pénzt meg munkát, akkor utána mi legyen annak a sorsa, ha esetleg 
mégsem fog működni ez a dolog. Nem vagyunk elkésve ezzel a dologgal, ő is azt mondta, hogy ez 
legkorábban szeptemberben, októberben szeretné, ha startolna.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem kell ezt elkapkodni neki sem és nekünk sem. 
 
dr. Jaksa Tibor jegyző: Amikor én beszéltem vele, hogy ő milyen munkákat tudna bevállalni ő 
benyújtott egy listát, amire azt mondtam, hogy nem biztos, hogy ezeket a munkákat neki kellene 
megcsinálnia, pláne nem saját pénzből meg család összefogásból. Gondolja át, legyenek 
elképzeléseink. Írta ő itt a maga módján, hogy mi mennyibe kerül. Nekem az már egy előrelépés 
lenne, ha azt mondaná a testület, hogy határozatlan időre, kérünk nem kérünk, kevesebb összeget 
kérünk, bérleti díjat meg ezekkel a felújítási munkálatokkal hogyan legyen meg a rezsi fizetés. 
Felolvasom gyorsan, hogy mit írt: vállalom a ház teljes meszelését, ablak, ajtók javítása, festése, 
mennyezet kijavítása, ház külső rendbehozatala, vakolás, meszelés melléképületek is fűvágás, 
virágoskert rendezése, öntözése. A ház rezsijének fizetése, teljes berendezés, konyha, szobák, 
fürdőszoba. Tervek: diáktáborok, Fatima-ház hátrányos és sérült gyerekek kézművestábor, festő is 
rajztábor, magánszemélyeknek nyaralása, illetve ebéd. Lovaskocsikázás tájvédelmi körzethez, 
vacsorához, reggelihez bevásárlás, zöldség gyümölcs beszerzés.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem kell bele sok pénzt tolni mert nem olyan jellegű a ház. Amit 
részünkről meg kellene oldani az a bejárati ajtó és az ablak. Mire oda jutunk, hogy lesz szerződés 
addigra erre megoldást kell találnunk. ezeket a beázásos tapasztalásokat meg tudja csinálni most a 
közmunka alatt is. Én megfűztem, hogy jöjjön közmunkaprogramra, mert neki ez jó lesz. Reggelente 
bejön, aláírja a jelenléti ívet és aztán megy ki rendezi a területet, készítse elő úgy, hogy neki ez jó 
legyen. Ami nekünk fontos, hogy amit megcsinál az korrekt legyen. Nekünk feladatunk a bejárati 
ajtó és a mellette lévő ablak cseréje, a tető javítása megtörtént. Közmunka keretében adjuk neki a 
benzint, a fűnyírót, ami eszköz kell ebben maradtunk most Ibolyával. Nekem az a javaslatom, hogy 
kétéves szerződést kössünk vele, az első évben mindenféle ellenszolgáltatás nélkül hadd próbálja ő 
is ki magát, vissza tudjon lépni belőle. A rezsiköltséget természetesen ő állja mivel ő használja víz, 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
12/2021.(VIII.30.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
13/2021.(VIII.30.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 

2021. évi költségvetéséről szóló 
2/2021.(III.5.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

azonnal 

14/2021.(VIII.30.)EB. határozat Rendelet-alkotás a helyi szociális ellátásokról 
szóló 1/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

azonnal 

15/2021.(VIII.30.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális 
célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
támogatás saját forrás vállalása 

azonnal 

16/2021.(VIII.30.)EB. határozat A víziközművek 2022-2036 közötti időszakra 
vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervének 
elfogadása 

azonnal 

17/2021.(VIII.30.)EB. határozat Pályázat benyújtása és saját forrás vállalása a 
Külterületi helyi közutak fejlesztése 
(kódszáma: VP6-7.2.1.1-21) pályázati 
felhívásra 

azonnal 

 






